

Become a member/ *Beitrittserklärung*

To become a member of our association please complete this form. You may either send it to us at:
nextlearning e. V., Dresdener Str. 119, 10999 Berlin or mail it to hello@nextlearning.net.

Um Mitglied unseres Vereins zu werden, füllen Sie bitte das Beitrittsformular aus und senden es an:
nextlearning e. V., Dresdener Str. 119, 10999 Berlin oder mailen Sie es an hello@nextlearning.net.

I would like to become a member of nextlearning e. V. from
Hiermit erkläre ich meinen Beitritt zu nextlearning e. V. zum

Personal data/ *Angaben zur Person*

First name(s) / <i>Vorname(n):</i>	
Surname / <i>Nachname:</i>	
Address / <i>Adresse:</i>	
Phone number / <i>Telefonnummer:</i>	
Mobile Phone / <i>Handy:</i>	
Email:	
Active Member / <i>Aktive Mitgliedschaft</i>	
Supporting Member / <i>Fördermitgliedschaft</i>	

The *minimum* yearly fee is 50,00 € for **active members** (entitled to vote in members assembly) and from 15,00 € onwards for **supporting members** (not entitled to vote).
Der jährliche Vereinsbeitrag beträgt derzeit *mindestens* 50,00 für **aktive Mitglieder** (stimmberechtigt) und mind. 15,00 für Fördermitglieder (nicht stimmberechtigt).

Please transfer the specified amount to our bank account or fill in the agreement for direct debit:
Bitte überweisen Sie den gewählten Betrag auf folgendes Konto oder füllen Sie die Einzugsermächtigung aus:

nextlearning e. V.
GLS Gemeinschaftsbank
IBAN: DE86 4306 0967 11376046 00
BIC: GENODEM1GLS

Date and place / Datum und Ort:

Signature / Unterschrift: